
Protokoll fört vid Svenska Gordonsetterklubbens stämma vid 
Orsa Camping Orsa  2010-05-29.

Deltagare: Peter Hoyer, Kjell-Åke Gerdin, Anders Kolmodin, Helene Stensby, Jon 
Eirik Stensby  Fredrik Ohlsson, Annette Ohlsson, Thore Larsson,  Stefan Nordin, 
Anna-Lena Hoyer, John Eliasson, Wanda Dahlsten, Birgitta Kolmodin, Stene Storm, 
Ewa Posner-Storm ,Bengt Stensson, Lena Stensson, Jörgen Malmqvist, Lena 
Malmqvist, Agneta Stensson, Kent Stensson, Madelene Gerdin, Siw Magnussen, Lena 
Hadarsson, Johnny Hadarsson, Björn Smids, Mikael Larsson, Ann-Kristin 
Efstratiadis  .

§a Mötets öppnande.
 Anders öppnade mötet och hälsade alla välkomna

§2 God kännande av dagordning.
Godkändes som den förelåg med tillägg av Presentation av RAS, under övriga 
frågor.

§b Justering av röstlängd.
          28 personer var röstberättigade på årets stämma. 

§c Val av ordförande för stämman.
Till ordförande för stämman valdes Per-Inge Johansson.

§d Styrelsens anmälan om protokollföring.
Ann-Kristin Efstratiadis anmäldes att föra dagens protokoll.

§e Val av justeringsmän, tillika rösträknare.
Ewa Posner-Storm  och Peter Hoyer valdes att justera protokollet och att 
vara rösträknare vid behov.

§f     Frågan om stämman blivit behörigen utlyst.
         Publicerad i Avance nr. 1/10 och på SGSKs hemsida, mötet ansågs vara 
behörigen
         utlyst av stämman.

§g Styrelsens verksamhetsberättelse och revisorernas berättelse.
Fastställande av balans- och resultaträkning.
Verksamhets och revisionsberättelse föredrogs och godkändes.
Beslöt stämman fastställa balans och resultaträkning samt överföra årets 
resultat i ny räkning.

§h      Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.
Beslöt stämman att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen för år 2009.

h/b Stadge ändring.
Ändring under paragraf 7 från styrelse suppleanter 5 lägst 3 till 4 lägst 2 .
Stämman beslöt att enhälligt godkänna de nya stadgarna med omedelbar 
verkan.
Justerades omedelbart.

§i Styrelsens förslag till budget och verksamhetsplan för 



kommande verksamhetsår, samt fastställande av medlemsavgift för 
ordinarie medlem och familjemedlem.
Beslöt stämman att godkänna styrelsens förslag till verksamhetsplan. 

§j       Styrelsens förslag till budget för kommande verksamhetsår samt 
fastställande av medlemsavgift för ordinarie medlem och 
familjemedlem.
Beslöt stämman att godkänna budgeten för kommande verksamhetsår.
Beslöt stämman att medlemsavgiften ska vara oförändrad 350:- för ordinarie 
medlem och 175:- för familjemedlem.

§k      Val av ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen 
Till ordförande för en tid av ett år beslöt stämman nyval av Bengt 
Stensson .
Till ordinarie ledamöter för en tid av två år beslöt stämman nyval av Tina 
Backlund och omval Anders Kolmodin.
Till suppleanter för en tid av ett år beslöt stämman nyval av 1:a Jan 
Andersson och 2:a Anders Geeber. 
 

Svenska Gordonsetterklubbens styrelse för år 2010
Ordförande Bengt Stensson
Sekreterare Ann-Kristin Efstratiadis
Ledamot Anders Kolmodin
Ledamot Tina Backlund
Ledamot Patrik Andersson
1:e suppleant Jan Andersson
2:e suppleant Anders Geeber

§l     Val av två revisorer, varav en sammankallande, samt en                 
         revisorsuppleant.   

Till revisorer för en tid av ett år beslöt stämman nyval av Peter Hoyer 
sammankallande och Christin Johansson.
Till revisorsuppleant för en tid av ett år beslöt stämman nyval av 
Katharina Bylund och Helene Stensby .

§m    Val av ordförande och ytterligare två ledamöter i valberedningen.
Till sammankallande i valberedningen för en tid av ett år valdes Ewa 
Posner Storm.
Till ledamöter i valberedningen för en tid av två år beslöt stämman nyval 
av Fredrik Olsson och för ett år av Tore Larsson . Beslutet justeras 
omedelbart.

§n    Övriga ärenden.
            Vandringspriser, det  föreslogs att ändra på rutinerna.
            Arbetet med att fotografera VP och ersätta de faktiska priserna med 
diplom och
            foto är redan påbörjat.
            Peter Hoyer och Ewa-Posner  presenterade det reviderade RAS. 
            En ev lista på bra kliniker dit man kan vända sig för röntgen föreslogs 
samt en 
            handpenning som valpköparen återfår vid genomförd röntgenundersökning..
            Öppenhet angående sjukdomar i rasen är viktigt och stämman samtyckte 



till de
            allmänna rekommendationerna i RAS
            Diskussion om hur sjukdomar publiceras på hemsidan och i hurdan 
proportion 
            i förhållande till de positiva aspekterna med GS som rasnyheter 
            resultatredovisning det publiceras.
            Stämman tycker att man bör fokusera på dom positiva aspekterna på GS 
men
            även vara öppen med sjukdomar.
            SGSK måste verka i FA för att få till stånd att en fungerande 
resultatredovisning                                                           
             och möjlighet att få ut jaktprovsstatistik.
             Fredrik berättade om att det finns problem i klubben med dålig stämning och
             ”skitsnack”.
             Vi ska verka för att alla ska samarbeta för rasen och medlemmarnas bästa och ha en
             öppen och tillåtande miljö. 
             Kjell-Åke Gerdin avtackades för sina år i styrelsen.
 

§o      Mötets avslutande.
          Per-Inge tackade deltagarna för en konstruktiv stämma och
          överlämnade klubban till nyvalde ordförande Bengt Stensson för
          avslutning av stämman.
         

Vid protokollet 
Orsa 29 maj 2010

…………………………………………………..              ……………………………………………………..        
Ann-Kristin Efstratiadis                            Ordförande Per-Inge Johansson

Justeras:

…………………………………………………..              ………………………………………………..
Ewa Posner Storm       Peter Hoyer          


